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Abstract (en)
The method involves forming, using a material e.g. metal or metal alloy, a lever (9) of pallets (3) by lithography, electroplating, and molding (LIGA)
process, stamping or bar turning, where the lever has an end including a dart (15) and another end including arms (11, 13) for receiving pallet stones
(10, 12). Another material e.g. polymer such as polyoxymethylene, is ovemolded on the former material in order to form a pallets fork (17). The pallet
stones and a pallet staff (14) are mounted to enable the pallets to be rotatably mounted. An independent claim is also included for a timepiece.

Abstract (fr)
L'invention se rapporte à un procédé (31) de fabrication d'une ancre (3) pour un système d'échappement (1). Selon l'invention, le procédé (31)
comporte les étapes suivantes : a) former (31) à l'aide d'un premier matériau le corps de l'ancre (3) dont une première extrémité comporte le dard
(15) et une deuxième extrémité comporte deux bras (11, 13) destinés à recevoir chacun une palette (10, 12) ; b) surmouler (35) un deuxième
matériau au niveau de ladite première extrémité afin de former une fourchette (17) ; c) ajuster (37, 39) lesdites palettes et une tige (14) afin de
pouvoir monter l'ancre (3) à rotation. L'invention concerne le domaine des systèmes d'échappement pour pièce d'horlogerie.
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